



Dear Partners,

Greetings.....

Due to the renovation and maintenance plan at Hawaii Le Jardin / Hawaii Riviera Resort / Riviera Club 2nd Line

Kindly be informed that:-

- As of **24/04/2025** all confirmed reservations (Arrivals) at Hawaii Le Jardin , Hawaii Riviera Resort , Hawaii Riviera CLUB 02nd Line will be accommodated at Hawaii Paradise Hotel without any additional cost and with the same original reservation rate.
- As of **28/04/2025** all confirmed reservations (Guest In House) at Hawaii Le Jardin , Hawaii Riviera Resort , Hawaii Riviera CLUB 02nd Line will be accommodated at Hawaii Paradise Hotel without any additional cost and with the same original reservation rate
- Please stop sales at Hawaii Le Jardin - Hawaii Riviera Resort / Riviera Club 02nd Line Starting from **20/04/2025** for the sales period from **20/04/2025** till further notice and till finishing renovation and maintenance.

Hawaii Hotels is not responsible for any reservations made after this date

Please take the necessary action immediately and urgently and inform the customers before arrival to avoid any problems or complaints.

This is for your information and to take the necessary action

السادة شركات السياحة

تحية طيبة وبعد

نظرا للقيام بأعمال التجديدات والصيانة لفندق هاواي لوجاردان / هاواي ريفييرا ريزورت / ريفييرا كلوب صف ثانى يرجى العلم بما يلى :

- اعتبارا من 2025/04/24 سوف يتم تحويل الوصول لجميع الحجوزات المؤكده من فندق هاواي لوجاردان / هاواي ريفييرا ريزورت / ريفييرا كلوب صف ثانى الى فندق هاواي باراديس بدون أى زيادة على سعر الحجز الأصيلى
- اعتبارا من 2025/04/28 سوف يتم تحويل جميع (العملاء المقيمين) من فندق هاواي لوجاردان / هاواي ريفييرا ريزورت / ريفييرا كلوب صف ثانى الى فندق هاواي باراديس بدون أى زيادة على سعر الحجز الأصيلى
- يرجى وقف البيع على فندق هاواي لوجاردان / هاواي ريفييرا ريزورت / ريفييرا كلوب صف ثانى ابتداء من **2025/04/20** على الفترة من **2025/04/20** حتى إشعار أخر ولحين الانتهاء من أعمال التجديد والصيانة حيث أن مجموعة فنادق هاواي غير مسنولة عن أى حجز يتم بعد هذا التاريخ

برجاء إتخاذ اللازم فورا وعاجلا وإبلاغ العملاء قبل الوصول لتجنب أى مشاكل أو شكاوى.

مع تحيات مجموعة فنادق هاواي الغردقة

وهذا للعلم وإتخاذ اللازم